



Rochester Chinese Christian Church

1524 Jackson Road, Penfield, New York 14526

Tel: 585.872.6708 || www.rochesterccc.org

Pastor Dingli Chen

dchen@rochesterccc.org

Pastor Stone Wang

swang@rochesterccc.org

Rev. Herman Tang

htang@rochesterccc.org

August 25, 2024 9:30 AM

Prayer Focus:

Pray for all the coming outreach events in our church, students welcoming party, mid-autumn festival celebration and more.
For we can love our neighbors and share gospel with them.

Call to Worship

Hymn of Praise

Pastoral Prayer

Scripture

1 Corinthians 13:1-13

Reading

Sermon

Brother Egan Yip

Love Never Fails

1. Without love, everything is meaningless
2. The definition of true love
3. Love never fails

Response Hymn

Doxology

Benediction

Welcome and Announcements

Next Week's Sermon Speakers

English Worship
Brother Egan Yip

Chinese Worship
Pastor Wang

RCCCW Worship
Brother Bin Zhang



羅城華人基督教會

1524 Jackson Road, Penfield, New York 14526

Tel: 585.872.6708 || www.rochesterccc.org

陳定立牧師 dchen@rochesterccc.org

汪正飛牧師 swang@rochesterccc.org

鄧灼文牧師 htang@rochesterccc.org

2024年8月25日 上午十一點十五分

本週禱告焦點

爲我們教會的秋季外展禱告，包括新生的歡迎，中秋節的慶祝，
求神預備弟兄姊妹們和即將來到我們當中的朋友們的心。

靜默		[眾坐]
宣召	詩篇 103:8-12	[眾立]
唱詩	#37 先聖之神	
公禱		
唱詩	你的愛不離不棄 感謝神	[眾坐]
歡迎與報告		
牧禱		
讀經	哥林多前書 13：1-13	[眾立]
證道	汪牧師 愛是最妙的道	[眾立]
	一、愛優於屬靈恩賜 二、愛的特性與表現 三、愛是永不止息	
回應詩	愛的真諦	[眾立]
三一頌		
祝福		
默禱		[眾坐]

下主日崇拜講員

英文崇拜
葉依芹弟兄

中文崇拜
汪牧師

西區崇拜
張斌弟兄

報告事項

1. 今天中文崇拜結束後有實體禱告會。希望您能參加！
2. Uncle Johnny（林捷峰弟兄）的追思禮拜將於9月20日星期五晚上7點在母堂舉行。請繼續為 Auntie Shirley（丘純如姐妹）、Auntie Rebecca（林翠薇姐妹）及家人禱告。
3. 8月31日(星期六)下午5:30 將在西區教會舉行迎新會。如有任何問題，請與陳牧師聯係。希望您能和我們一起歡迎來羅城上學的新生！
4. 如天氣許可，母堂停車場將於9月4日(星期三)至9月6日(星期五)，以及9月17日(星期二)至9月19日(星期四)維修舖油，屆時停車場暫停使用。
5. 教會將推出一項名為「宣教團隊」的新事工，目的是讓說國語/廣東話的弟兄姊妹有機會學習傳福音的工具，並使用他們的屬靈恩賜傳福音。團隊將每月在母堂和西區聚會一次。第一次聚會的時間是9月8日下午1:30 在母堂，以及9月15日下午1:30 在西區。請為這項事工的開展和大家的參與禱告。
6. 全教會的中秋節慶祝活動將於9月14日(星期六)下午5:30 在母堂舉行。請帶水果或月餅來共度中秋！
7. 歡迎教會新會員：鄭鈺宏姊妹、司徒志雄弟兄、司徒雅芳姊妹。

Announcements

1. There will be an in-person prayer meeting today after the Chinese service in Penfield. We hope you'll be able to join!
2. Uncle Johnny's memorial service will be held on Friday, September 20th at 7 PM in Penfield. Please continue to pray for Auntie Shirley, Auntie Rebecca and family.
3. There will be a RCCCW Student Welcome Party this coming Saturday, August 31 at 5:30 PM at RCCCW. Contact Pastor Chen with any questions. We hope you can join us in welcoming the new students!
4. The Penfield parking lot will be closed from Wednesday, September 4th to Friday, September 6th and Tuesday, September 17th to Thursday, September 19th due to parking lot repairs and resealing, weather permitting.
5. The church is launching a new ministry called "Missional Team" with the purpose of giving Mandarin / Cantonese speaking brothers and sisters opportunities to learn evangelism tools and use their spiritual gifts in evangelistic ministry. The team will meet monthly in both Penfield and West side. The first meeting will be on September 8th at 1:30 pm in Penfield, and September 15th at 1:30 pm at West side. Please pray for the development of this ministry and your participation.
6. There will be a church-wide Mid-Autumn festival celebration at Penfield on Saturday, September 14th starting at 5:30 PM. Please bring fruit or moon cakes to share for this celebration!
7. Welcome Sister Yuhong Zheng, Brother Maddy Szeto, and Sister Flora Szeto as new members of our church.